
Za oknom...

Teraz akosi viac prší. Bolo to veľmi

potrebné, lebo bolo väčšie sucho, ale
zároveň možnože už aj dosť. Neviem. Závisí
to od konkrétnej lokality a uhla pohľadu. Ale
vďaka dažďu som si uvedomil svoju pozíciu
za oknom. Okrem toho, že veľmi rád
sledujem spoza okna dážď a padajúce
kvapky odrážajúce sa na parapete či zemi,
ich rozprskávanie a potom spájanie sa do
tečúcej hmoty, uvedomil som si fenomén
sledovania reality spoza okna. V prvom rade
si vychutnávam to, že ja som v suchu a
pokoji, v teple a v pohode. A čím je vonku
väčšia smršť, tým viac si to uvedomujem. Je
to veľký dar - byť za oknom, keď vonku je
nepríjemné počasie. Myslím, že to vieme
všetci veľmi dobre oceniť. Potom si
uvedomujem aj to, že okno je bránou do
okolitého sveta, keď ja som vo vnútri. A že ja
za tým oknom rozhodujem o tom, čo budem
vonku sledovať, poprípade koho. A s akým
úmyslom. A tu sa skrýva zodpovednosť byť
decentným a chápajúcim človekom ako aj
človekom ochotným v momente pomôcť, ak
cez okno zbadám človeka v núdzi. Nebyť
špehom a človekom nepríjemne "čumiacim"
a zasahujúcim do súkromia svojich susedov.
No a do tretice si uvedomujem ešte dar

okna a možnosti sledovať veci za oknom v
súvislosti s darom času alebo možno
presnejšie - darom zastavenia sa. Pretože
stáť za oknom znamená mať chvíľku čas,
nebyť v náhlení, uvažovať nad sebou a nad
svojou pozíciou v živote, poprípade len tak
relaxovať tým, že nemyslím na svoje
problémy a starosti. Akoby som dával
oddych svojej hlave. V tejto súvislosti mi
napadá jedna myšlienka, na ktorú si
častokrát spomeniem, ktorú aj poviem iným,
a ktorá v mojom živote už bola viackrát
uskutočnená: "Boh sa pozrel zhora na
človeka a pomyslel si: Zastav sa človeče, lebo
ťa zastavím ja." Boh má svoje "okno", cez
ktoré pozerá na nás a na náš svet. A chce,
aby sme Ho vnímali a brzdili. Aby sme si
nachádzali dostatok času na premýšľanie
nad sebou, nad svojím životom a
smerovaním v ňom. Akoby také zastavenie
sa za oknom. Za oknom nás samých, nášho
vnútra a nášho života.  

(Marek Kunder)

Týždenník Rímskokatolíckej farnosti Vranov nad Topľou - Čemerné
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Miluj svojho blížneho

V prvej časti nášho putovania sme hľadali

Boha s prvými mníchmi. Pokúšali sme sa
vytýčiť etapy nášho putovania  k Bohu.
Dotýkali sme sa vnútra človeka, skúmali sme
cestu poznania Boha pomocou poznania
seba. Na tejto ceste sme objavili, že
ústredné miesto zaujíma duchovný boj v
dvoch rozmeroch. Je to boj proti nerestiam a
získavanie čností. Ide o čistotu srdca, ktorou
nie je nič iného než láska. Ukazuje to aj vo
svojom hymne sv. Pavol. (1Kor 13,1-13)
Keby som rozdal chudobným všetko, čo
mám a pre druhého do ohňa skočil, ale
nemal by som lásku, nič mi to neprospeje.
Zjavný dôkaz, že človek nedospeje k
dokonalosti naraz, keď sa zriekne bohatstva
a pohŕda poctami, ak to nespája s láskou.
Apoštol popisuje rôzne stránky. A láska sídli
len v čistom srdci. Nezávidieť, nevypínať sa,
neprechovávať hnev, nerobiť ľahkomyseľne,
nehľadať svoj vlastný prospech, nemať
záľubu v nespravodlivosti, nevykladať si veci
po zlom... čo je to, ak nie ustavične obetovať
dokonalé a čisté srdce Bohu a uchovávať ho
nedotknuté vášňami? Čistota srdca je teda
jediným cieľom našich skutkov a našich
túžob. (Kassián)
Bratská láska je základom duchovnej stavby.
Bez nej v nás ani naše najveľkodušnejšie
skutky nebudujú chrám Ducha Svätého. 
Osoby, ktoré sa rozhodnú slúžiť Bohu, musia
sa pripraviť na veľké boje a na veľké strasti.

Ale po nich nasleduje nepredstaviteľné
blaho. Ak chce niekto zapáliť oheň, slzí mu
najprv do očí od nepríjemného dymu. Ale
hneď nato ho zahreje príjemné teplo. Práve
tak je potrebné, aby sa našimi slzami a
našimi prácami rozhorel v nás oheň božskej
lásky pri spomienke na tieto slová nášho
Pána: „ Priniesol som oheň na zem. Ale sú
ľudia tak zbabelí, že kvôli nepríjemnému
dymu nemajú odvahu zapáliť oheň a tak sa
nikdy neohrejú. Chýba im vytrvalosť a
trpezlivosť. Láska je tým neotrasiteľným
základom a týmto neoceniteľným
pokladom, o ktorom hovorí apoštol . Keby
ste rozdali všetok svoj majetok chudobným a
vydali svoje telo ohňu pre obranu Ježišovho
mena, nebolo by vám to k ničomu, keby ste
nemali lásku. (sv. Synkletika)
Tradícia jednomyseľne vidí v láske k
blížnemu meradlo pravej lásky k Bohu. Bez
lásky k blížnemu je láska k Bohu iba
predstavou. 
„Náš duchovný život a naša duchovná smrť
závisí istým spôsobom na našom blížnom.
Ak ho získame pre Boha, získame i Boha. A
naopak, ak ho pohoršíme, hrešíme proti
Ježišovi Kristovi a strácame i blížneho i Ježiša
Krista.” (sv. Anton)
„Dávaj vždy prednosť láske k blížnemu, ibaže
by tým láska, ktorú dlžíš Bohu, nejakým
spôsobom v tvojej duši trpela.“ (sv. Níl)
Bratská láska je meradlom pravej lásky k
Bohu. Pán prikázal na prvom mieste lásku k
Bohu, ale v praxi je prvá láska k blížnemu. 
Je nemožné stavať dom zhora nadol, ale
musí sa začať od základov a postupovať až k
hrebeňu. Čo tieto slová znamenajú? Základ
je blížny, ktorého treba získať a ten má byť
prvý, pretože na ňom závisia všetky Kristove
prikázania. (Jan Kolobos)

(Dominika Čechová)
Zdroj: Ancilla, M.: Ve škole otcu poušte, s. 106-108
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Mám pre vás odpoveď na poslednú

uverejnenú časť ankety o našej farnosti:

K Farskej ekonomickej a pastoračnej rade:
Možnože sú medzi niektorými členmi rád
nejaké osobné spory, o ktorých ani neviem.
Ale môžem vám povedať, že to na
jednaniach nevidno a keď aj dôjde k
výmene názorov, je to o predmete veci, nie
o osobných sporoch, čo je veľmi dobre. 

K lektorom: Určite daná poznámka o tom,
aby boli bližšie k ambónu je aktuálna,
hlavne pre nový kostol a tam to budeme
cielene riešiť. V starom kostole je to z
priestorových a zvykových dôvodov trošku
problém. Zároveň chystáme akciu aj pre
lektorov a určite mi nie je jedno, ako
kvalitne sa číta, aj keď v tomto smere je to
niekedy ťažké v tom raste. 

K farskej kancelárii: Niekedy je pre mňa
problémom dať dopredu vedieť, že
odpadne úmysel sv. omše, lebo si
nepoznačím, kto vlastne ten úmysel dáva,
resp. na to aj zabudnem. Za to sa
ospravedlňujem. Preto vás aj chcem
poprosiť, aby ste sledovali rozpis sv. omší
na jednotlivé dni, či už v časopise alebo na
internete, a takisto počúvali oznamy (ako
napr. teraz v nedeľu ohľadom kaplána) a
tak boli zorientovaní aj ohľadom úmyslov.
Spoločnou snahou sa to určite zlepší. 

K duchovnému životu vo farnosti: Už som

k tejto téme dosť veľa napísal v minulosti.
Verím, že sa to už zlepšuje. Ohľadom
bohoslovca - toho by sme mali dostať v
septembri, ako už bolo avizované hosťom
a hlavným celebrantom na odpust
Fatimskej Panny Márie - p. rektorom
kňazského seminára. Apelovať na
svedomie iných a zároveň akým spôsobom
je vec názoru a pohľadu. V každom prípade
som presvedčený, že krik a búchanie po
stole nikam nevedie. Skôr citlivý a ľudský
prístup spolu s modlitbou za dané osoby.
No a som si vedomý aj toho, že moja
slobodná vôľa končí pri slobodnej vôli toho
druhého a pokiaľ moje slová alebo slová
kohokoľvek iného neprijme za svoje, tak nič
z toho. Ale Boh má svoje páky, takže sa
nevzdávam ani ja a verím, že ani vy.
Ohľadom modlitby sv. ruženca na prvú
sobotu - tak z mojej strany nie je problém,
ale ohľadom mládeže a detí, tak v sobotu
pred rannou sv. omšou áno, pred večernou
by to prichádzalo skôr do úvahy aj z ich
strany.

K poďakovaniam: Veľmi pekne ďakujem za
všetky poďakovania, ocenenia a želania do
budúcna. Veľmi si to vážime a je to pre nás
aj veľkou podporou a povzbudením.
Zároveň si uvedomujem, že je čo zlepšovať
a že Boh má ešte veľa práce s každým z nás
a s našou farnosťou, takže vyprosujem
všetkým vám veľkú otvorenosť voči Božím
vnuknutiam ako aj čo najlepšiu spolupráci s
Ním. Potom to pôjde spoločnými silami
míľovými krokmi dopredu a dobrým
smerom. 

(Marek Kunder)
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Medžugorie

Svedectvo vizionárky

Vicky – 2. časť

Vicka dostala zvláštnu milosť, že jej Panna

Mária vyrozprávala celý svoj životopis, od
narodenia až po nanebovzatie. Momentálne
o tom nemôže nič povedať. Tento životopis
Panny Márie má napísaný v troch zošitoch a
hneď ako to Panna Mária dovolí, ho
zverejní. Vickin život je bohatý na množstvo
zaujímavých príbehov, zážitkov i svedectiev,
ktoré dokážu osloviť. Tu sú niektoré z nich v
jej podaní: „Niekoľko týždňov pred zjavením
na Podbrde sa stalo niečo, čo nemohol nikto
vysvetliť. V jedno ráno môj desaťročný brat
Franjo išiel po drevo do lesa, za dedinku. A
zrazu vo vlečke, s ktorou tam mal ísť našiel
dva ružence. Jeden ruženec bol väčší od
normálnych ružencov, s drevenými zrnkami
a krížom, na ktorom boli z opačnej strany
vytlačené zastavenia krížovej cesty. Druhý
ruženček bol zo zrniek zo svätojánskeho
chleba, ktorý sa dosť často používal v našich
krajoch. Prekvapený Franjo priniesol
ružence domov a potom sme sa všetci
vypytovali v susedstve, či ich tam niekto
nenechal alebo nezabudol. Ale o ružencoch
nikto nič nevedel. Keď sa začali zjavenia, tak
moja babka mi nakázala, že sa mám spýtať
na ich pôvod. Panna Mária mi vtedy
odpovedala, že to bol jej mimoriadny dar
pre našu rodinu.“
„Panna Mária si vyvolila nás vizionárov, aby
sme boli jej apoštolmi a rozširovali jej
posolstvo po celom svete. Bola som na
všetkých kontinentoch tejto zemegule a
môžem povedať, že každé miesto bolo pre
mňa niečím osobitným. Chcela by som
spomenúť príklad z centrálnej Afriky, ktorý
mi mimoriadnym spôsobom zostal v srdci.

Tam totiž panuje skutočná bieda a ľuďom
chýbajú tie najzákladnejšie životné potreby
– jedlo, voda, šatstvo, elektrina. Bola som
tam vtedy s pátrom Slavkom Barbaričom a
videli sme malé domčeky, kde žili na veľmi
malom priestore rodiny s piatimi alebo
desiatimi deťmi. Napriek tomu vybiehajú aj
vbiehajú do týchto domčekov veselé a so
smiechom. Keď sme s pátrom Slavkom išli
okolo, stretli sme malého chlapca, mohol
mať 12 rokov. Niesol pár kusov dreva a
vyložil ich na bicykel. Páter Slavko sa ho
spýtal, kam ide. Chlapček mu odpovedal, že
ide tam, kde sa všeličo predáva. Možno
bude môcť predať tých pár kusov dreva, aby
mohol nakúpiť trochu jedla pre svojich
bratov a sestry. Po čase sa vrátil aj s drevom.
Páter Slavko ho znovu uvidel a spýtal sa ho:
„Čo sa deje? Nič si nepredal?“ Chlapec mu
odpovedal celý šťastný a veselý: „Keď som
dnes nič nepredal, predám niečo zajtra
alebo pozajtra.“ A potom išiel s úsmevom na
modlitbové stretnutie do kostola. Títo ľudia
žijú svoju chudobu veselo, no sú silní v
Duchu, šťastní a spokojní. Tento malý
chlapec je priam príkladom pre  nás
všetkých, ktorí máme všetkého hojnosť a
predsa nie sme šťastní a spokojní. On sa
nehneval a drevo neodhodil, ale plný nádeje
povedal, že to nasledujúci deň skúsi znovu. 
Také veci sa u nás nedejú. Keď si niečo
kúpime, veľmi skoro sa toho nasýtime a
hľadáme zase niečo nové. To nám iba
ukazuje, že nič materiálneho nedokáže
naplniť srdce, lebo srdce je miestom, kde v
nás žije Boh. Preto Panna Mária v
posolstvách tak často spomína srdce.
Všetko, čo robíme, máme robiť so srdcom,
zo srdca. Len tak pocítime pravú spokojnosť,
ktorá naplní nášho ducha i naše telo.“

(Jana Jenčová)
Zdroj:  Šego, K.: Rozhovor s vizionármi



Dvaja priatelia
Pred mnohými rokmi žili v Číne dvaja

priatelia. Jeden vedel krásne hrať na harfe.
Druhý dostal do daru veľké umenie - vedel
počúvať.
Keď prvý hral alebo spieval o hore, druhý
hovoril: „Vidím horu, ako keby sme ju mali
pred sebou.“
Keď prvý hral o potôčiku, ten, ktorý ho
počúval, ho dopĺňal: „Počujem vodu,
žblnkoce medzi kameňmi.“
Ale jedného nešťastného dňa, ten, ktorý
počúval, ochorel a umrel.
Prvý priateľ prestrihol na harfe struny a
skončil s hraním.
Jestvujeme vlastne len vtedy, keď nás niekto
počúva. Najväčší dar, čo môžeme niekomu
darovať je, že ho naozaj počúvame.

Jedno veľmi citlivé dievča hovorilo učiteľovi

o svojom veľkom probléme. Učiteľ jej radil,

aby sa o tom porozprávala s rodičmi. Dievča

sa o to pokúsilo, ale rodičia, napriek jej

úzkosti a zmätku, celú vec bagatelizovali a

uisťovali ju, že preháňa a že problém

prekoná... Nechceli o tom hovoriť, ako keby

sa problém vyriešil sám od seba, ak ho

nebudú pokladať za dôležitý.

Až keď sa dcéra pokúsila o samovraždu,

rodičia zareagovali:

„Prečo si nám nepovedala, že máš

problémy?“ 

„A prečo ste ma nepočúvali, keď som vám to

hovorila?“

Jedno dievčatko napísalo: „Večer, keď som

už sama v posteli, obrátim sa k stene a

rozprávam si a počúvam sa.“

Posledný súd
Žena po jednoduchom a pokojnom živote

umrela a vzápätí sa našla v dlhom a
usporiadanom sprievode ľudí, ktorí pomaly
postupovali k najvyššiemu Sudcovi. Ako sa
tak blížila k polovici sprievodu, stále
zreteľnejšie počula Pánove slová.
Počula, ako Pán jednému zo sprievodu
povedal: „Pomohol si mi, keď si zraneného
na autostráde zaviezol do nemocnice, vojdi
do môjho raja.“ A potom druhému: „Ty si
poskytol chudobnej vdove bezúročnú
pôžičku, poď a prevezmi si večnú odmenu.“
A ďalšiemu: „Ty si zadarmo robil veľmi
náročné chirurgické operácie, a tak si mi
pomohol vrátiť mnohým nádej, vojdi do
môjho kráľovstva.“ A tak ďalej.
Úbohá žena, celá preľaknutá, si pri svojom
úsilí nemohla spomenúť, čo mimoriadne v
živote urobila. Chcela vystúpiť z radu, aby
mala čas zamyslieť sa, ale to sa vôbec
nedalo. Usmievavý, ale rozhodný anjel jej to
nedovolil. S bijúcim srdcom a s veľkým
strachom prešla pred Pána. Hneď cítila ako
ju zaplavil jeho úsmev. „Ty si žehlila všetky
moje košele... Vojdi do môjho šťastia.“

Niekedy je veľmi ťažké predstaviť si, že to

každodenné, to obyčajné je mimoriadne,

neobyčajné.

(Anna Sabolová ml.)

Zdroj: Bruno Ferrero: Je tam hore niekto
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Na Národný pochod za život pozvali

organizátori už tisícky ľudí

Bratislava 28. mája (TK KBS) - Pred

desiatkami tisíc mladých ľudí, najmä otcov a
mám mladých rodín, odznela v rámci
programu k tohtoročnému Dňu rodiny
pozvánka na Národný pochod za život.
Iniciátorom a koordinátorom už piateho
ročníka tejto celoslovenskej iniciatívy
zameranej na a pre rodinu je Fórum
kresťanských inštitúcií, na miestnej úrovni
ho realizujú najmä dobrovoľníci v centrách
pre rodinu. 
Po celom Slovensku boli návštevníci
podujatí, na ktorých sa zdôrazňuje
nenahraditeľný význam tradičnej rodiny,
pozvaní k úcte a ochrane života človeka od
počatia po prirodzenú smrť. Organizátori
dňa rodiny vo svojom vyhlásení na
www.denrodiny.sk hovoria o rodine ako
ideálnom priestore pre život, rozvoj detí a
lásku: „Rodina založená trvalým manželstvom jedného muža a jednej ženy, ktorú tvoria
spolu s ich deťmi, je prirodzenou a základnou bunkou spoločnosti. Rodina vytvára ideálny
priestor pre život, rozvoj detí a rast vzájomnej lásky partnerov. Rodina je na Slovensku
najdôležitejšou hodnotou, o čom svedčia nielen prieskumy verejnej mienky, ale aj
množstvá harmonických rodín.“
Národný pochod za život ako najvýznamnejšie podujatie svojho druhu na Slovensku sa
bude po prvýkrát konať s celoslovenskou pôsobnosťou. Lokálne pochody za život sa v
rôznych mestách konali v marci pri príležitosti Dňa počatého dieťaťa. Z nich najväčší mal
názov Bratislava za život a zúčastnilo sa ho 2000 najmä mladých ľudí. Organizátori
septembrového pochodu očakávajú účasť viac ako desať tisíc pochodujúcich, ktorí vyjadria
podporu ochrane života od počatia až po prirodzenú smrť a premenia Košice na Európske
hlavné mesto kultúry života. Pripravené budú aj sprievodné podujatia - prednášky,
workshopy, diskusie, koncerty či sväté omše so všetkými slovenskými biskupmi. K
spolupráci na tomto významnom celoslovenskom podujatí sú pozvaní všetci jednotlivci,
skupiny, organizácie, spolky, cirkvi a spoločenstvá.                    (dodala Anna Sabolová ml.)

Gregorios III. reagoval na zrušenie
zbrojného embarga voči Sýrii

Sýria 29. mája (RV) - Ministri

zahraničných vecí Európskej únie sa v
pondelok nedohodli na obnovení zákazu
dodávania zbraní sýrskej opozícii. Platnosť
úniového zbrojného embarga vyprší v
posledný májový deň. Nový výsledok by
mohla priniesť konferencia o Sýrii, ktorá sa
v júni uskutoční v Ženeve. 
„Budúcnosť Sýrie nemožno budovať
ničením. Vojna nemá víťazov. Cirkev je za
zmierenie a dialóg. Modlíme sa za
konferenciu, ktorá sa uskutoční 10. júna,
aby sa všetci jej zúčastnení, vláda a
opozícia, mohli spoločne vydať na cestu
pokoja,“ uviedol pre agentúru AsiaNews
melchitský patriarcha Gregorios III. Laham. 



VV čaSečaSe odod 03.06.2013 03.06.2013 dodo 09.06.201309.06.2013
Upratovanie kostola - Pán Boh zaplať všetkým rodinám, ktoré boli v tomto týždni upratovať
kostol. Na budúci týždeň prosíme rod. Šuflitovu, rod. Lengerovu, rod. Bankovičovu - Veterná

ul. Upratuje sa v sobotu ráno po sv. omši od 900.
Vedenie modlitieb pred sv. omšami - v týždni od 9.6. – 15.6. vedie modlitby horliteľka p.
Mária Kurucová. 

Nácvik detského speváckeho zboru - bude na budúcu sobotu o 1330 v pastoračnom centre. 
Sv. spoveď - keďže je prvopiatkový týždeň, bude možnosť sv. spovede od pondelka do štvrtka
1,5 hod. pred večernými sv. omšami ako aj 0,5 hod. pred rannými alebo po nich podľa
potreby.

Sv. spoveď chorých - chorých budem navštevovať klasicky v piatok od 900. Prosím vás,
nahláste ich v sakristii. 
Úplné odpustky - na slávnosť Najsv. Srdca Ježišovho bude po každej sv. omši vyložená na
krátko Sviatosť Oltárna, kde sa bude modliť zasväcujúca modlitba Božskému Srdcu Ježišovmu
- Najmilší Ježišu. Kto sa zúčastní na jej verejnom recitovaní, môže získať za obvyklých
podmienok úplné odpustky pre seba. 
odpust v Trepci - všetkých vás srdečne pozývam na odpust do Trepca na budúcu nedeľu,

ktorý je naším druhým farským odpustom v poradí. Sv. omša tam bude o 1100. Doprava z
časti Dobrá na Domaši bude zabezpečená na aute V3S. Loďky síce nebudú, takže sa prejde
cez les buď peši alebo autami. Zároveň, kto by mal problém dostať sa na Domašu z
Čemerného, nech sa mi ozve. Pokúsime sa to vyriešiť. 
FeR - všetkých členov Farskej ekonomickej rady pozývam na stretnutie, ktoré bude v

pondelok večer po adorácii o 2005 na fare.
FPR - všetkých členov Farskej pastoračnej rady pozývam na stretnutie, ktoré bude v stredu

večer po detskej sv. omši o 1945 na fare. 
Brigády v novom kostole - Pán Boh zaplať všetkým brigádnikom, ktorí boli pomôcť v tomto
týždni. Zoznam brigádnikov si môžete pozrieť na nástenke. Na budúci týždeň prosíme
čemerniansku ul. a Ul. kpt. Nálepku, ktoré má na starosti p. Júlia Kölešová, a o týždeň neskôr
Gorkého, Tolstého, čemerniansku a Svätoplukovu ul., ktoré má na starosti p. Ján Sabol.  
Rozpis lektorov: Slávnosť Najsv. Srdca Ježišovho nasledujúca nedeľa

16:00 - rod. Kľučárova; 8:00 - rod. Jenčova; 
18:30 - rod. Dzurovčinova. 10:00 - rod. Čechova;

18:30 - rod. Mičkaninova. 
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LITURGIcKýLITURGIcKý PRoGRaMPRoGRaM odod 03.06.2013 03.06.2013 dodo 09.06.201309.06.2013

PP oNdeLoKoNdeLoK 03.06.201303.06.2013
Sv. Karola Lwangu a spoločníkov,

mučeníkov (spomienka)

Sv. omša: 1830 (K) 

Poklona Sv. Oltárnej: 1915 - 2000

UUToRoKToRoK 04.06.201304.06.2013 Sv. omša: 630 (K)

SS TRedaTReda 05.06.201305.06.2013
Sv. Bonifáca, biskupa a mučeníka

(spomienka) 

Sv. omša: 630 (K)

Sv. omša: 1830 (K) detská

ŠŠ TVRToKTVRToK 06.06.201306.06.2013 Poklona Sv. Oltárnej: 1730

Sv. omša: 1830 (K)

PP IaToKIaToK 07.06.201307.06.2013
Najsv. Srdca Ježišovho (slávnosť) 

Sv. omša: 630 (K)

Sv. omša: 1600 (K)

Sv. omša: 1830 (K) mládežnícka

SS oBoTaoBoTa 08.06.201308.06.2013
Nepoškvrneného Srdca Panny Márie

(spomienka)

Sv. omša: 800 (K)

Sv. omša: 1830 (K)

NN edeľaedeľa 09.06.201309.06.2013

10. NEDEĽA V CEZROČNOM
OBDOBÍ

Sv. omša: 800 (K)

Sv. omša: 1000 (zástup)

odpust na Trepci: 1100 (hosť)

Pobožnosť sv. ruženca: 1430 výmena tajomstiev 

Sv. omša: 1830 (K)

“Jedine kríž uzavrel novú zmluvu s Bohom prostredníctvom krvi vyliatej za odpustenie

hriechov. No Eucharistia nás denne potvrdzuje v tejto zmluve a opätovne nás upevňuje v

jednote s Bohom.” (MAX THURIAN)


